



مجموعة
الصناعات الوطنية
(القابضة)
NI Group

National Industries Group
(Holding)

Head Office الإدارة العامة
ص . ب : 417 الصفاة، الكويت، 13005
P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005
Tel.: (965) 24849466 هاتف :
Opt.: (965) 24844739 هاتف :
Fax: (965) 24839582 فاكس :
e-mail: mona.yousef@nig.com.kw بريد الكتروني
www.nig.com.kw

الكويت في 2018/12/30

السادة / سوق دبي المالي

المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،،،

Subject: Disclosure of material information

الموضوع : افصاح عن معلومات جوهرية

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive bylaws of law No. 7 of 2010, amended by law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

تجدون مرفق طيه نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع اعلاه.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

Sincerely,



شاكرين لكم حسن تعاونكم،،،،،

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،،،،

(Signature)

Faisal A. Al Nassar

Deputy CEO Finance and
Administration

فيصل عبدالعزيز النصار

نائب الرئيس التنفيذي للشئون المالية والادارية

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information

التاريخ Date		2018/12/30
اسم الشركة المدرجة Name of the listed company	National Industries Group (Holding) (S.A.K.)	مجموعة الصناعات الوطنية (القابضة) ش.م.ك - عامة
المعلومة الجوهرية Material Information	NIND has lent its subsidiary (Noor Financial Investment Company KSC) a total of KD 16 million to be repaid over a period of two years.	قامت المجموعة بإقراض شركتها التابعة (شركة نور للاستثمار المالي ش.م.ك.ع) مبلغ 16 مليون دينار كويتي يتم إعادة سداده على مدى سنتين.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position	No impact as the financial statements of the subsidiary (Noor Financial Investment Company KSC) are consolidated in the NIND's consolidated financial statements.	لا أثر حيث أن البيانات المالية للشركة التابعة (شركة نور للاستثمار المالي ش.م.ك.ع) يتم تجميعها في البيانات المالية المجمعة للمجموعة.

